
Високи представник се обратио
Венецијанској комисији
Високи представник Педи Ешдаун данас је пред Венецијанском
комисијом говорио о уставним питањима у Босни и Херцеговини.
Венецијанска комисија је савјетодавно тијело Савјета Европе за
уставна питања.

У свом излагању високи представник је рекао да је његов циљ од
почетка мандата био да “Босну и Херцеговину доведе у стање
стабилног напретка у стварању државности и придруживању ЕУ.”

“Јасно сам ставио до знања да би се Дејтонски споразум и Устав
БиХ требали посматрати као полазиште, а не као крајњи домет.
Од њиховог доношења покушавамо помоћи да се успоставе уставни
поредак  и  институционални  оквир  који  ће  ојачати  основ  за
функционисање државе умјесто да га подривају.”

Високи  представник  је  нагласио  да  уколико  БиХ  жели  да  се
придружи ЕУ и НАТО-у, мора бити у потпуности функционална
држава и ништа мање од тога.

“Дани када се о будућности Босне и Херцеговине одлучивало у
мраморној  европској  палати  или  у  америчкој  војној  бази
припадају прошлости. У политичком развоју БиХ достигли смо
фазу у којој се само грађани БиХ могу договорити о томе у
каквој земљи желе живјети.”

Високи представник је рекао да ће се политички лидери БиХ у
будућности суочити са избором – “да ли ће задржати важећи
устав и сносити економске, социјалне и политичке посљедице или
ће донијети уставне промјене које су потребне како би Босна и
Херцеговина  постала  стабилна,  функционална  и  просперитетна
земља у оквиру Европске уније.”
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